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PROTOKÓŁ Z OBRAD 
XX WALNEGO ZEBRANIA CZŁONKÓW 

Santok ( woj. lubuskie ), 24.03.2011 r. 
 

 

1. Przywitanie, otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Wybór Przewodniczącego Zebrania, Z- cy Przewodniczącego, Sekretarza. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków ( lub powierzenie obowiązków Komisji 

Przewodniczącemu i Sekretarzowi Zebrania ).  

5. Przyjęcie porządku obrad.  

6. Przyjęcie protokołu XIX Walnego Zebrania Członków ( Zwierzyn, 26.03.2010 r.). 

7. Przedstawienie sprawozdania merytoryczno- finansowego Zarządu Związku                        

z  działalności  Stowarzyszenia  w  kadencji 2006- 2010. 

8. Prezentacja części opracowania dotyczącej Województwa Lubuskiego w ramach 

wspólnych działań Marszałków- Sygnatariuszy  „Memorandum deklaracji współpracy 

dla rozwoju Międzynarodowej Drogi Wodnej E 70 o przekazaniu Rządowi RP 

rezultatów działań za okres 2006- 2010.”   

9. Podsumowanie projektu „Rozbudowa Strategii ZMiGN” ( 2009- 2010 )- złożenie 

informacji przez Lider Projektu -Wiesławę M. Krupińską. 

10. Przedstawienie harmonogramów rejsów: „Flis Notecki” i „Pętla Wielkopolski 2011.”  

11. Dyskusja  nad sprawozdaniem i złożonymi informacjami.  

12. Stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia ( nie udzielenia ) absolutorium 

dla Zarządu Stowarzyszenia „Związek Miast i Gmin Nadnoteckich” w Nakle n. Not. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia ( nie udzielenia ) absolutorium dla Zarządu 

Stowarzyszenia „Związek Miast i Gmin Nadnoteckich” w Nakle n. Not. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia opracowania stanowiącego rozszerzenie Strategii 

„Program Rozwoju Produktu Turystycznego oraz Kreacja Marki dla Gmin 

Nadnoteckich”- Uzupełnienie 2010. 

15. Powołanie Komisji Skrutacyjnej (3 osoby).  

16. Wybór Prezesa Zarządu  
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a)    zgłaszanie kandydatur, 

b)    głosowanie,  

c)    przedstawienie wyników, 

d)    podjęcie uchwały. 

17. Wybór pozostałych członków Zarządu (6 osób) 

a)    zgłaszanie kandydatur, 

b)    głosowanie,  

c)    przedstawienie wyników, 

d)    podjęcie uchwały. 

18. Wybór Komisji Rewizyjnej Związku (5 osób) 

a)    zgłaszanie kandydatur,  

b)    głosowanie,  

c)    przedstawienie wyników, 

d)    podjęcie uchwały. 

19. Podjęcie uchwał XX Walnego Zebrania Członków: 

19.1. Uchwała w sprawie przeniesienia nadwyżki przychodów nad kosztami za 2010 rok, 

która zwiększy Fundusz Statutowy Stowarzyszenia. 

19.2. Uchwała w sprawie planu działania ZWIĄZKU na rok 2011. 

19.3. Uchwała w sprawie budżetu ZWIĄZKU na rok 2011. 

19.4. Uchwała w sprawie zaopiniowania projektu Koncepcji Przestrzennego 

Zagospodarowania Kraju 2030. 

20. Wnioski i dyskusja. 

Zakończenie obrad.  

 

Ad. 1 i 2. 

Obrady XX Walnego Zebrania Członków Związku w Santoku otworzył Prezes 

Związku- Franciszek Strugała wraz z Wójtem Gminy Santok- Stanisławem Chudzikiem.  

Po powitaniu zaproszonych gości, o zabranie głosu został poproszony gospodarz 

spotkania- Wójt Gminy Santok, który przypomniał, że po raz drugi (2004r.) w Santoku, 

gminie nadnoteckiej odbywa się Walne Zebranie Członków. Włodarz podkreślił także fakt, że 

od początku istnienia Związku – Gmina Santok jako członek założyciel aktywnie wspiera 

działalność statutową. Właściwe obrady rozpoczęły się nawiązaniem do historii nakielskiego 

Stowarzyszenia, co poprzedzone zostało wystąpieniem przygotowanym w charakterze 

informacyjno- promocyjnym o ziemi santockiej, dokonaniach inwestycyjnych gminy i 
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planach na przyszłość. W uzupełnieniu przekazanych informacji goście zostali zachęceni do 

obejrzenia tematycznej wystawy promocyjnej, ponadto otrzymali pamiątkowe wydawnictwa 

albumowe i materiały reklamowe. 

Rozpoczynając obrady Prezes Związku- Franciszek Strugała stwierdził quorum, 

władne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

W XX Walnym Zebraniu Członków (Zebraniu Sprawozdawczo- Wyborczym) 

uczestniczyło 14 na 15 Delegatów miast i gmin należących do Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich, ponadto udział w obradach z głosem „doradczym” wzięli przedstawiciele 

instytucji wspierających (członkowie honorowy i wspierający). 

Zał. nr 1 - Listy obecności : 

1) delegaci miast i gmin członkowskich, 

2) członkowie wspierający i honorowy, 

3) przedstawiciele instytucji współpracujących. 

Ad. 3. 

Prezes Związku- Franciszek Strugała poprosił o zgłaszanie kandydatur w celu 

dokonania wyboru na Przewodniczącego Zebrania, Zastępcy Przewodniczącego i Sekretarza. 

Na Przewodniczącego Zebrania zaproponowano kandydaturę Pana Stanisława Chudzika- 

delegata Gminy Santok. Innych kandydatur nie zgłoszono. W wyniku jawnego głosowania, 

przy 13 głosach „za” i 1 „wstrzymującym” wybrano na Przewodniczącego Zebrania- 

Stanisława Chudzika. Następnie delegaci wybrali na Zastępcę Przewodniczącego- Franciszka 

Strugałę- delegata Miasta Czarnków. Innych kandydatur nie zgłoszono. W wyniku jawnego 

głosowania, przy 13 głosach „za” i 1 „wstrzymującym” wybrano Z- cę Przewodniczącego 

Zebrania. Pan Franciszek Strugała zaproponował, aby Sekretarzem Zebrania została Dyrektor 

Biura- Hanna Forbrich. W wyniku głosowania jawnego (14- „za”) propozycję przyjęto i 

dokonano wyboru Sekretarza Zebrania.  

Ad. 4.  

Przewodniczący Zebrania zaproponował powierzenie obowiązków Komisji 

Skrutacyjnej oraz Komisji Uchwał i Wniosków- Przewodniczącemu Zebrania i Sekretarzowi. 

Delegaci w wyniku jednomyślnego głosowania (14- „za”) zdecydowali o powierzeniu 

obowiązków w/w Komisji- Przewodniczącemu i Sekretarzowi Zebrania.   

Ad. 5. 

Przewodniczący Zebrania- Stanisław Chudzik odczytał proponowany porządek obrad 

XX Walnego Zebrania Członków, wprowadzając trzy autopoprawki dotyczące pkt. 17 

„Wybór pozostałych członków Zarządu,” w którym zaproponowano zwiększenie o 1 os. 
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dotychczasowej ilości Członków Zarządu, tj. dokonanie wyboru 7 członków Zarządu 

(maksymalna ilość w Statucie) oraz pkt. 18 „Wybór Komisji Rewizyjnej Związku,” w którym 

zaproponowano zwiększenie także o 1 os. dotychczasowej ilości członków Komisji 

Rewizyjnej, tj. 5. Ponadto zaproponowano wprowadzenie do porządku obrad dodatkowej 

uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Koncepcji Przestrzennego Zagospodarowania 

Kraju 2030- na wniosek Zarządu Żeglugi Bydgoskiej Sp. z o.o. 

W wyniku głosowania porządek obrad z autopoprawkami został przyjęty przez 

aklamację (14 -„za”). Porządek obrad XX Walnego Zebrania Członków- Zał. nr 2. 

Ad. 6. 

W tym punkcie obrad Przewodniczący Zebrania zaproponował delegatom, aby 

protokół, który sporządzono z poprzedniego Walnego Zebrania („9. str. dokument”) z obrad 

XIX Walnego Zebrania (Zwierzyn, 26.03.2010 r.) nie był odczytywany, ponieważ delegaci 

mieli możliwość zapoznania się z tym dokumentem w materiałach pod obrady. Uwag nie 

zgłoszono do protokołu. Przedstawioną propozycję poddano pod głosowanie. W wyniku 

głosowania protokół z XIX Walnego Zebrania Członków ( bez odczytywania w trakcie obrad) 

został przyjęty (14 głosów - „za”).  

Protokół z obrad XIX Walnego Zebrania Członków - Zał. nr 3. 

Ad. 7. 

Przewodniczący Zebrania- Stanisław Chudzik zgodnie z przyjętym porządkiem obrad, 

poprosił Prezesa Zarządu- Franciszka Strugałę o przedstawienie sprawozdania merytoryczno- 

finansowego z działalności Zarządu Związku w kadencji 2006- 2010. Następnie zostało przez 

Prezesa odczytane ww. sprawozdanie (10 str. dokument), w którym ujęte są najważniejsze 

działania zrealizowane w minionej kadencji. Ponadto przedstawione w nim zostały kierunki 

działania określone w Strategii „Program Rozwoju Produktu Turystycznego oraz Kreacja 

Marki dla Gmin Nadnoteckich.” Prezes poinformował, że opracowanie zostało w latach 2009- 

2010 rozbudowane o opracowanie dla nowych członków Związku, w tym wspierających i 

honorowego. Realizowane w minionej kadencji działania przyniosły długo oczekiwane 

efekty. Projekty dotyczące planowanych i przygotowanych do realizacji budów przystani 

wodnych i infrastruktury nabrzeżnej zostały ujęte w regionalnych programach operacyjnych. 

Dzięki tej możliwości gminy członkowskie Związku mogły ubiegać się o dofinansowanie na 

realizację swoich zamierzeń inwestycyjnych. Przystanie budowane są w Drawsku, 

Czarnkowie, Ujściu. Ponadto przystań w Nakle nad Notecią (inwestor- Powiat Nakielski). 

Wspomniano o działaniach promocyjnych podejmowanych przez Związek w okresie minionej 

kadencji, w tym o udziale w konkursach organizowanych przez organizacje turystyczne. 
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Sprawozdanie zakończone zostało podziękowaniami, kierowanymi do Delegatów gmin 

członkowskich, Rad Miast i Gmin, członków wpierających, honorowego i pozostałych 

instytucji, firm, organizacji, które wspierają działalność statutową Stowarzyszenia.  

Sprawozdanie merytoryczno- finansowe z działalności Zarządu Związku w kadencji 

2006- 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu- Zał. nr 4; sprawozdanie- prezentacja 

multimedialna- Zał. nr 5 ( CD-ROM). 

Po przedstawieniu ww. sprawozdania o zabranie głosu poprosił pan Jerzy Hopfer- 

Przewodniczący Rady ds. Promocji Żeglugi Śródlądowej, który podczas obrad reprezentował 

również Stowarzyszenie Wodniaków Gorzowskich „KUNA” oraz Regionalny Zarząd 

Gospodarki Wodnej. Pogratulował działań realizowanych przez Związek- ciągłego „parcia” w 

celu rewitalizacji całej drogi wodnej Wisła- Odra. Jego zdaniem -działania podejmowane 

przez samorządy w pojedynkę nie miałyby szans zostać zauważonymi na wyższych 

szczeblach władzy, natomiast systematyczna działalność Związku już przyczyniła się do 

zmiany zapatrywań władz na problemy śródlądowych dróg wodnych. Budujące jest tempo w 

jakim działają samorządy gminne, zrzeszone w Związku. Zwrócił uwagę jednak na 

pojawiające się zagrożenia dla sukcesywnie prowadzonej rewitalizacji drogi wodnej, w tym 

niekorzystne - zapisy w Koncepcji Przestrzennego Zagospodarowania Kraju 2030, w której 

droga wodna Wisła- Odra została potraktowana „marginalnie.” Ponadto poinformował 

zebranych, że prowadzone są działania zmierzające do zmiany formy zarządzania wodami 

śródlądowymi w Polsce. Powstała koncepcja, aby odejść od zarządzania zlewniowego i 

przekazać kompetencje Regionalnych Zarządów Gospodarki Wodnej na szczebel władz 

wojewódzkich. Niestety, jego zdaniem takie podejście może spowodować więcej szkód niż 

pożytku w zarządzaniu wodami, gdyż najbardziej słuszne jest rozpatrywanie zarządzania 

wodami pod kątem poszczególnych zlewni, natomiast granice administracyjne województw 

nie mają tutaj znaczenia. Wody tworzą sieć i w ten sposób należy je traktować. Na koniec 

wystąpienia pan Jerzy Hopfer podziękował za konsekwentne działania podejmowane przez 

Związek dla ożywienia wspomnianej drogi wodnej Wisła- Odra. 

Następnie głos zabrała pani Lidia Markowska Z- ca Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego, która przekazała na ręce Prezesa 

Związku list gratulacyjny od pani Heleny Hatki- Wojewody Lubuskiego.  

Pan Marek Beer- Pełnomocnik Marszałka Województwa Wielkopolskiego ds. MDW 

E 70 poinformował, że zespół 5. marszałków krytycznie odniósł się do przedstawianej w 

konsultacjach Koncepcji Przestrzennego Zagospodarowania Kraju 2030, która nie uwzględnia 

problemów rewitalizacji dróg śródlądowych. W imieniu marszałków wystosowany został w 
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tej kwestii Protest, który złożono już w Ministerstwie Rozwoju Regionalnego. Zawarto w nim  

problem śródlądowych dróg wodnych, który wciąż nie jest w sposób dostateczny dostrzegany 

przez stronę rządową. Marszałkowie województw widząc działania oddolne podejmowane 

przez samorządy postanowili również włączyć się w proces rewitalizacji dróg wodnych. Po 

raz pierwszy zdecydowano o podjęciu tak szerokiej współpracy pomiędzy marszałkami. 

Znaczącym efektem tej współpracy jest podpisanie „Memorandum deklaracji współpracy dla 

rozwoju Międzynarodowej Drogi Wodnej E 70 o przekazaniu Rządowi RP rezultatów działań 

za okres 2006- 2010.” Kolejnym zamierzeniem Sygnatariuszy Porozumienia jest wniesienie 

spraw rewitalizacji drogi wodnej Wisła- Odra pod obrady Rady Ministrów. Oszacowane 

koszty rewitalizacji przekraczają możliwości finansowe województw, dlatego konieczne jest 

przyjęcie długofalowego planu działań z ujęciem dofinansowania ze Skarbu Państwa. Przy 

takim założeniu możliwe byłoby przywrócenie drogi wodnej Wisła- Odra do II klasy 

technicznej dróg wodnych w okresie najbliższych dziesięciu lat. Opracowana w ramach 

Porozumienia Marszałków Koncepcja może w przyszłości ułatwić ubieganie się o środki 

finansowe z UE na realizację działań zmierzających do rewitalizacji szlaku wodnego. 

Samorządy działają bardziej zdecydowanie, ale konieczne jest wsparcie tych działań jeszcze 

bardziej zdecydowaną postawą ze strony rządu. Planowane otwarcia przystani w Drawsku i 

Czarnkowie (10- 11 lipca 2011 r.) będą prawdopodobnie połączone ze spotkaniami 5. 

marszałków, którzy zadecydują o formie dalszej współpracy w ramach rewitalizacji drogi 

wodnej Wisła- Odra. Planuje się, że kolejnym dokumentem, który realizowany będzie na 

mocy Porozumienia Marszałków będzie Studium Wykonalności dla analizowanego obszaru. 

Pan Marek Beer zachęcił Zarząd Związku do podejmowania kolejnych działań zmierzających 

do rozwoju szlaku noteckiego.  

 W dalszej kolejności wystąpień głos zabrał pan Marek Żeromski- Dyrektor 

Departamentu Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Wsi Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Lubuskiego, który w imieniu pani Elżbiety Polak- Marszałek Województwa 

Lubuskiego podziękował za zaproszenie na obrady. Poinformował o konsultacjach 

strategicznych dokumentów, tj. Aktualizacji Strategii Rozwoju Województwa Lubuskiego 

oraz Zmiany Planu Zagospodarowania Przestrzennego Województwa Lubuskiego. Jako 

konieczne uznał przyjęcie programu rewitalizacji drogi wodnej Wisła- Odra w formie ustawy, 

podobnie- jak to miało miejsce z „Programem dla Odry 2006.” Jego zdaniem zagwarantuje to 

przeznaczenie określonych środków finansowych na rewitalizację drogi E 70 przez stronę 

rządową i z dofinansowaniem ze środków województw możliwe będzie etapowe podjęcie 

prac na szlaku.   
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Ad. 8.  

W tej części obrad głos zabrała pani Danuta Wesołowska- Wujaszek Pełnomocnik 

Marszałka Województwa Lubuskiego ds. MDW E 70. Zapoznała zebranych ze wspólnymi 

działaniami Marszałków- Sygnatariuszy „Memorandum deklaracji współpracy dla rozwoju 

Międzynarodowej Drogi Wodnej E 70 o przekazaniu Rządowi RP rezultatów działań za okres 

2006- 2010.” Dotychczasowe działania Marszałków zostały przedstawione w formie 

prezentacji multimedialnej. Pani Pełnomocnik Marszałka przypomniała początki wspólnych 

działań Marszałków województw, którzy w roku 2004 podpisali- List intencyjny. W ramach 

zrealizowanych działań powstała „Koncepcja programowo- przestrzenna rewitalizacji 

śródlądowej drogi wodnej relacji zachód-wschód obejmującej drogi wodne: Odra- Warta- 

Noteć- Kanał Bydgoski- Wisła- Nogat- Szkarpawa oraz Zalew Wiślany (planowana droga 

wodna E-70 na terenie Polski).” Głównym celem programu jest dążenie do zrównoważonego 

rozwoju drogi wodnej zarówno w aspekcie transportowym, jak i turystycznym. Określono w 

nim cztery priorytety: dostosowanie drogi wodnej do II klasy technicznej dróg wodnych; 

budowa systemu portów i przystani wraz z jednolitym systemem informacji i identyfikacji 

wizualnej; przywrócenie regularnej żeglugi towarowej poprzez rewitalizację istniejącej i 

budowę nowej infrastruktury przeładunkowo- logistycznej; turystyka wodna, towarowa 

żegluga śródlądowa oraz ochrona przyrody i dziedzictwa kulturowego. Priorytety będą 

realizowane poprzez podjęcie szeregu planowanych działań, szczegółowo określonych. 

Docelowo planuje się, że powstaną multimodalne centra przeładunkowe, które pozwolą na 

wykorzystanie dróg śródlądowych do masowego transportu materiałów. W opracowanej 

Strategii Programowej wyznaczone zostały lokalizacje przystani, portów, pomostów 

cumowniczych. Część działań określonych w opracowaniu realizowana jest już przez 

samorządy lokalne. Gminy województwa lubuskiego uczestniczą w projekcie „Łączą nas 

rzeki,” który również przyczynia się do osiągnięcia priorytetów określonych w Strategii 

Programowej. Dalsza realizacja zamierzeń ujętych w Strategii będzie możliwa przy 

finansowanym zaangażowaniu budżetu rządowego, ponieważ budżety województw nie są w 

stanie zapewnić sfinansowania całego programu. Marszałkowie będą w dalszym ciągu 

podejmowali działania mające na celu ujęcie rewitalizacji drogi wodnej jako jednego z zadań 

kluczowych dla rozwoju całego regionu. Prezentacja multimedialna stanowi- Zał. nr 6 ( CD-

ROM). Wystąpienia pani Danuty Wesołowskiej- Wujaszek zebrani wysłuchali z uwagą.  

Uzupełnieniem wypowiedzi był kilkuminutowy film zrealizowany w ramach 

opracowania Marszałków (udostępniony na obrady przez współpracujący Urząd 
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Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu). Film- Zał. Nr 7 ( CD- ROM). 

Postanowiono o przesłaniu w kopii ww. filmu dla każdego członka Związku.  

Ad. 9. 

Następnie Przewodniczący Zebrania- Stanisław Chudzik poprosił o podsumowanie 

projektu „Rozbudowa Strategii ZMiGN” ( 2009- 2010 ). Stosowną informację złożyła Lider 

Projektu -Wiesława M. Krupińska. Przypomniała genezę powstania Strategii opracowanej w 

roku 2002 przez PART SA. W rozbudowie ujętych zostało sześć gmin, które zostały 

członkami Związku w ostatnich latach (Białe Błota, Krzyż Wlkp., Nowa Wieś Wielka, 

Pakość, Ujście, Zwierzyn). Osobny rozdział poświęcono członkom wspierającym oraz 

honorowemu, których działania związane są z celami realizowanymi przez Związek. Lider 

Projektu omówiła po dwa produkty turystyczne wykreowane dla gmin (w jednym przypadku– 

3 produkty dla Ujścia ) oraz koncepcję działań integrujących i promocyjnych Związku. 

Wszystkim Członkom Związku przekazano podczas obrad opracowanie „Program 

Rozwoju Produktu Turystycznego oraz Kreacja Marki dla Gmin Nadnoteckich. 

UZUPEŁNIENIE 2010” - w formie wydruku oraz w wersji elektronicznej na płycie CD. 

Ad. 10.  

W kolejnym punkcie obrad kpt. Grzegorz Nadolny- komandor „Flisu Noteckiego 

2011” przedstawił harmonogramy planowanych w tym roku rejsów- z udziałem Związku.                   

Flis odbędzie się na trasie Berlin Spandau- Bydgoszcz w terminie 27.05.2011- 20.06.2011 r. 

Tradycyjnie uczestnicy Flisu odwiedzą gminy nadnoteckie. Pan kpt. Grzegorz Nadolny 

zaapelował do włodarzy gmin o aktywne uczestnictwo w rejsie na poszczególnych odcinkach. 

Honorowym Retmanem „Flisu Noteckiego 2011” jest Wicemarszałek Senatu prof. Marek 

Ziółkowski, a patronat objęli marszałkowie województw na trasie rejsu oraz Prezydent 

Bydgoszczy- Rafał Bruski.  

Ponadto po raz pierwszy Związek będzie współorganizatorem XXXIII 

Ogólnopolskiego Rodzinnego Rejsu Żeglarsko- Motorowodnego PTTK „PĘTLA 

WIELKOPOLSKA 2011.” Jego uczestnicy odwiedzą gminy członkowskie Związku, do 

których „Flis Notecki” nie docierał z uwagi na gabaryty jednostki flagowej- statku „Wł. 

Łokietek.” Podczas rejsu „Pętla Wielkopolska 2011” planowane jest otwarcie przystani w 

Drawsku i Czarnkowie (10- 11.07.2011 r.). Z uwagi na usprawiedliwioną za pośrednictwem 

Biura Związku nieobecność komandora rejsu „Pętla Wielkopolski 2011”- Wojciecha Skóry w 

jego imieniu pan Grzegorz Nadolny przedstawił również ten drugi rejs.  
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Ad. 11. 

W dyskusji  nad sprawozdaniem i złożonymi informacjami ponownie głos zabrał pan 

Jerzy Hopfer- Przewodniczący Rady ds. Promocji Żeglugi Śródlądowej. Poinformował 

zebranych o planowanej restrukturyzacji dotyczącej Krajowego oraz Regionalnych Zarządów 

Gospodarki Wodnej- jest to zagrożenie dla działań, które mają na celu rewitalizację dróg 

wodnych. Zapisy dotyczące reorganizacji znalazły się w projekcie ustawy o zwalczaniu 

skutków powodzi, w której jest mowa o powołaniu 16 wojewódzkich Zarządów Gospodarki 

Wodnej. Jedyną słuszną tutaj metodą zarządzania jest funkcjonujące obecnie zarządzanie 

zlewniowe, a próby reorganizacji są zaczątkiem zrzucania obowiązków Państwa dotyczących 

utrzymania dróg wodnych na samorządy wojewódzkie- powiedział. Ponadto w nawiązaniu do 

przedstawionych harmonogramów rejsów poinformował o imprezie wodniackiej, która 

odbędzie się w Santoku 19- 20.06.2011 r. Będzie to jedno z pierwszych komercyjnych 

przedsięwzięć tego typu na naszych wodach i zakłada się, że wpłynie to również na ożywienie 

szlaku wodnego.  

Delegaci nie wnieśli uwag do sprawozdania i złożonych informacji.  

Ad. 12. 

Następnie głos oddany został Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej- Zbigniewowi 

Stochajowi (delegat Miasta i Gminy Wieleń), który odczytał Stanowisko Komisji Rewizyjnej 

z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Zarządu Związku za rok 2010. 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej - Zał. nr 8. 

Ad. 13. 

Przewodniczący Zebrania- Stanisław Chudzik odczytał treść uchwały w sprawie 

przyjęcia sprawozdania merytoryczno- finansowego za rok 2010 i udzielenia absolutorium 

Zarządowi Stowarzyszenia „Związek Miast i Gmin Nadnoteckich” z siedzibą w Nakle nad 

Notecią. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem sprawozdania merytoryczno- 

finansowego oraz udzieleniem absolutorium. Zarząd Związku otrzymał pełne poparcie 

Delegatów. W głosowaniu jawnym uzyskano - 14 głosów „za.” W tym miejscu wstał Prezes 

Związku- Franciszek Strugała i serdecznie podziękował wszystkim delegatom za poparcie i 

pracę w czasie całej kadencji. Osobne podziękowania imienne przekazał V-ce Prezesowi 

Zarządu Związku - Zenonowi Grzegorkowi, byłemu burmistrzowi Miasta i Gminy Nakło nad 

Notecią, za zaangażowanie i wkład pracy. Członkowie Zarządu podziękowali również paniom 

pracującym w Biurze Związku - Hannie Forbrich- Dyrektor Biura i Jolancie Maślanka- 

Księgowej Związku za rzetelną pracę w minionej kadencji Zarządu Związku.  
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Uchwała nr 1/XX/2011 Walnego Zebrania Członków Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich z 24 marca 2011 r., Santok w sprawie przyjęcia sprawozdania merytoryczno- 

finansowego za rok 2010 i udzielenia absolutorium Zarządowi Związku - Zał. nr 9.  

Ad. 14. 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Zebrania odczytał treść uchwały w 

sprawie przyjęcia opracowania stanowiącego rozszerzenie Strategii „Program Rozwoju 

Produktu Turystycznego oraz Kreacja Marki dla Gmin Nadnoteckich”- Uzupełnienie 2010.  

W głosowaniu jawnym uzyskano - 14 głosów „za.” Uchwała nr 5/XX/2011 Walnego 

Zebrania Członków Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z dnia 24 marca 2011 r., Santok w 

sprawie przyjęcia opracowania stanowiącego rozszerzenie Strategii „Program Rozwoju 

Produktu Turystycznego oraz Kreacja Marki dla Gmin Nadnoteckich”- Uzupełnienie 2010 

stanowi – Zał. nr 10.      

Ad. 15. 

Przewodniczący Zebrania poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej. 

Zgłoszono trzy kandydatury: Jolanty Maślanki, Hanny Forbrich i Radosława Janeckiego. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. W wyniku jawnego głosowania Komisję Skrutacyjną w 

ww. składzie powołano jednogłośnie, 14 „za.” Komisji przewodniczył pan Radosław Janecki 

( pracownik Urzędu Miejskiego w Wieleniu ). 

Ad. 16.  

Następnie przystąpiono do wyborów Prezesa Zarządu Związku. Przewodniczący 

Zebrania poprosił Delegatów o zgłaszanie kandydatur na Prezesa Zarządu. Zaproponowano 

na to stanowisko kandydaturę Franciszka Strugały, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatów nie zgłoszono. Przegłosowano zamknięcie listy kandydatów. 

Przeprowadzono głosowanie tajne, którego wyniki zostały przedstawione przez 

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. W głosowaniu pan Franciszek Strugała uzyskał 13 

głosów „za” na 13 głosujących, tym samym został wybrany na Prezesa Zarządu. Jeden z 

delegatów pan Marek Tchórzka musiał opuścić posiedzenie, ale wyraził wolę kandydowania 

do władz jeśli będzie taka wola pozostałych delegatów (przekazał informację prezydium 

obrad).  

Przewodniczący Zebrania odczytał treść uchwały nr 7/XX/2011 Walnego Zebrania 

Członków Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z dnia 24 marca 2011 r., Santok w sprawie 

wyboru Prezesa Zarządu Związku Miast i Gmin Nadnoteckich. Franciszek Strugała 

podziękował delegatom za okazane zaufanie i życzliwość.  
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Uchwała nr 7/XX/2011 Walnego Zebrania Członków Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z 

dnia 24 marca 2011 r., Santok w sprawie wyboru Prezesa Zarządu Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich – Zał. nr 11.      

Ad. 17. 

Następnie przystąpiono do wyborów Zarządu Związku. Przewodniczący Zebrania 

poprosił Delegatów o zgłaszanie kandydatur na Członków Zarządu. Zgłoszono niżej 

wymienione kandydatury:  

- Sławomir Napierała- delegat Miasta i Gminy Nakło nad Notecią, 

- Wojciech Oskwarek- delegat Gminy Nowa Wieś Wielka, 

- Maciej Pietruszak- delegat Miasta i Gminy Drezdenko, 

- Andrzej Wiśniewski- delegat Gminy Zwierzyn,  

- Stanisław Chudzik- delegat Gminy Santok,  

- Henryk Kazana- delegat Miasta i Gminy Ujście. 

Przeprowadzono głosowanie tajne na Członków Zarządu Związku. W trakcie 

głosowania jeden ze zgłoszonych kandydatów- pan Henryk Kazana reprezentowany z 

upoważnienia przez panią Esterę Serówka- Dyrektor Ujskiego Domu Kultury zrezygnował z 

ubiegania się o funkcję Członka Zarządu Związku. Przeprowadzono wybory uzupełniające, w 

których na Członka Zarządu podano kandydaturę pana Marka Tchórzki- delegata Gminy 

Drawsko. Wyniki głosowania zostały podane przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.  

Do Zarządu Związku wybrani zostali: 

- Sławomir Napierała- delegat Miasta i Gminy Nakło nad Notecią- 13 głosów, 

- Wojciech Oskwarek- delegat Gminy Nowa Wieś Wielka- 13 głosów, 

- Maciej Pietruszak- delegat Miasta i Gminy Drezdenko- 13 głosów, 

- Andrzej Wiśniewski- delegat Gminy Zwierzyn- 13 głosów,  

- Stanisław Chudzik- delegat Gminy Santok- 13 głosów,  

- Marek Tchórzka- delegat Gminy Drawsko- 13 głosów. 

Przewodniczący Zebrania odczytał treść uchwały nr 8/XX/2011 Walnego Zebrania Członków 

Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z dnia 24 marca 2011 r., Santok w sprawie wyboru 

Zarządu Związku Miast i Gmin Nadnoteckich.  

Uchwała nr 8/XX/2011 Walnego Zebrania Członków Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z 

dnia 24 marca 2011 r., Santok w sprawie wyboru Zarządu Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich – Zał. nr 12.   
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Ad. 18.  

Przewodniczący Zebrania poprosił Delegatów o zgłaszanie kandydatur na Członków 

Komisji Rewizyjnej. Podano niżej wymienione kandydatury:  

- Zbigniew Stochaj- delegat Miasta i Gminy Wieleń, 

- Wiesław Własak- delegat Gminy Stare Kurowo, 

- Wiesław Kończal- delegat Miasta i Gminy Pakość, 

- Zygmunt Jasiewicz- delegat Miasta i Gminy Krzyż Wlkp., 

- Katarzyna Kirstein- Piotrowska- delegat Gminy Białe Błota. 

Przegłosowano zamknięcie listy kandydatów i przystąpiono do głosowania na  

Członków Komisji Rewizyjnej. Wyniki tajnego głosowania zostały podane przez 

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.  Do Komisji Rewizyjnej wybrani zostali: 

- Zbigniew Stochaj- delegat Miasta i Gminy Wieleń- 13 głosów, 

- Wiesław Własak- delegat Gminy Stare Kurowo- 13 głosów, 

- Wiesław Kończal- delegat Miasta i Gminy Pakość- 13 głosów, 

- Zygmunt Jasiewicz- delegat Miasta i Gminy Krzyż Wlkp.- 13 głosów, 

- Katarzyna Kirstein- Piotrowska- delegat Gminy Białe Błota- 13 głosów. 

Przewodniczący Zebrania odczytał treść uchwały nr 9/XX/2011 Walnego Zebrania Członków 

Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z dnia 24 marca 2011 r., Santok w sprawie wyboru 

Komisji Rewizyjnej Związku Miast i Gmin Nadnoteckich. 

Uchwała nr 9/XX/2011 Walnego Zebrania Członków Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z 

dnia 24 marca 2011 r., Santok w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich – Zał. nr 13.        

Ad. 19.  

Przewodniczący Zebrania odczytał treść uchwały w sprawie przeniesienia nadwyżki 

przychodów nad kosztami za rok 2010. Przystąpiono do głosowania w wyniku, którego 

uzyskano wynik- 13 głosów „za.” Uchwała nr 2/XX/2011 Walnego Zebrania Członków 

Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z dnia 24 marca 2011 r., Santok w sprawie przeniesienia 

nadwyżki przychodów nad kosztami za rok 2010, która zwiększy Fundusz Statutowy 

Stowarzyszenia- Zał. nr 14.   

Następnie Przewodniczący Zebrania odczytał uchwałę w sprawie planu działania 

Związku na rok 2011. W głosowaniu jawnym uzyskano wynik- 13 głosów „za.”  

Uchwała nr 3/XX/2011 Walnego Zebrania Członków Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z 

dnia 24 marca 2011 r., Santok w sprawie planu działania Związku na rok 2011- Zał. nr 15. 
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Kolejną uchwałą przedstawioną przez Przewodniczącego Zebrania była uchwała w 

sprawie budżetu Związku na rok 2011. Uchwała została przyjęta jednogłośnie- 13 głosów 

„za.” Uchwała nr 4/XX/2011 Walnego Zebrania Członków Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich z dnia 24 marca 2011 r., Santok w sprawie planu budżetu Związku na rok 

2011- Zał. nr 16. 

Następnie Przewodniczący Zebrania odczytał treść uchwały w sprawie zaopiniowania 

projektu Koncepcji Przestrzennego Zagospodarowania Kraju 2030. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie- 13 głosów „za.”  

Uchwała nr 6/XX/2011 Walnego Zebrania Członków Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z 

dnia 24 marca 2011 r., Santok w sprawie zaopiniowania projektu Koncepcji Przestrzennego 

Zagospodarowania Kraju 2030- Zał. nr 17. 

Ad. 20. 

Przystąpiono do ostatniego punktu obrad. Jako pierwszy głos w dyskusji zabrał pan 

Edward Ossowski delegat Żeglugi Bydgoskiej Sp. z o.o., który podziękował delegatom za 

podjęcie uchwały dotyczącej projektu Koncepcji Przestrzennego Zagospodarowania Kraju 

2030. Koncepcja ta jego zdaniem nie uwzględnia problematyki rewitalizacji drogi wodnej 

E70, jak w zał. uzasadnieniu do uchwały.  

Następnie głos zabrał pan Zenon Grzegorek V-ce Prezes Zarządu Związku w kadencji 

2006- 2010. Podziękował za zaproszenie na obrady XX Walnego Zebrania Członków, a także 

za przesłane podziękowania Zarządu Związku po przegranej w wyborach do władz 

samorządowych miasta i gminy Nakło nad Notecią. Jednocześnie złożył wszystkim 

delegatom życzenia dalszych owocnych działań.  

Po czym Wicestarosta Nakielski- Andrzej Kinderman złożył informację z realizacji 

projektu kluczowego- Budowa przystani wodnej na rzece Noteć w Nakle nad Notecią. Projekt 

jest współfinansowany w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko- Pomorskiego na lata 2007- 2013. W roku 2011 zrealizowany zostanie I etap 

inwestycji- basen portowy w Nakle nad Notecią. Wartość realizowanych robót wynosi 

10.016.666,23 zł. Starostwo Powiatowe w Nakle nad Notecią złożyło wniosek o 

dofinansowanie drugiego etapu inwestycji, którego wartość szacowana jest na kwotę 

4.936.417,24 zł. Wniosek oczekuje obecnie na ocenę merytoryczną.   

Następnie głos zabrał również pan Henryk Łepek- Prezes Zarządu Żeglugi Bydgoskiej 

Sp. z o.o., który podkreślił znaczenie podjętej uchwały dotyczącej projektu Koncepcji 

Przestrzennego Zagospodarowania Kraju 2030. Żegluga Bydgoska Sp. z o.o. od lat wspiera 

działania podejmowane przez Związek, podkreślając je podczas konferencji i spotkań 
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branżowych, w których biorą udział przedstawiciele Zarządu Żeglugi Bydgoskiej. 

Podziękował w imieniu armatorów za dotychczas wykonaną przez Związek pracę oraz 

wyraził uznanie za podjęty trud budowy marin i przystani na szlaku noteckim. Spowoduje to 

jego zdaniem ożywienie gospodarcze i turystyczne rzek „WPW” oraz rokuje korzystnie 

również dla przewozów towarowych. Wciąż brakuje jeszcze programu rządowego, który 

pozwoliłby na podjęcie większych inwestycji związanych z udrożnieniem szlaku wodnego.    

Prezes Zarządu Franciszek Strugała podziękował za przekazane słowa uznania dla 

działań podejmowanych przez Związek.  

Dyrektor Biura- Hanna Forbrich złożyła serdeczne podziękowania gospodarzom 

spotkania Panu Stanisławowi Chudzikowi- Wójtowi Gminy Santok oraz Józefowi 

Kowalickiemu- Zastępcy Wójta Gminy Santok za życzliwą pomoc w przygotowaniu obrad 

XX Walnego Zebrania Członków (sprawozdawczo- wyborczego). 

Przewodniczący Zebrania- Stanisław Chudzik podziękował Delegatom za aktywny 

udział w obradach i zaproszonym gościom za udział w dyskusji.  

Na tym spotkanie zakończono, protokół podpisano. 

 

PODPISY: 

 

PRZEWODNICZĄCY ZEBRANIA- / - / Stanisław Chudzik 

 

SEKRETARZ ZEBRANIA- / - / Hanna Forbrich  

 


